


Sendt forespørsel til Danske Bank for 4 uker siden. 

Ingen tilbakemelding. 

Andre banker vil bli kontaktet i nær fremtid  

 
 
 

Utleie: 
Booking/belegg 
 

Eventdrift - Syed er litt i tankeboksen og jeg har ikke 
hørt fra ham siden jeg svarte han i forrige uke på noen 
spørsmål han hadde (vedlagt). Vi avventer til neste 
styremøte. Dialogue with Syed.docx 

Beslutning Varmepumpe på Sarbuvollen, ref mail 

Vedtak: En enhet kan bestilles. Avtales med ekspert om 
oppe eller nede er best.  

1. Det finnes ikke bnoe ventilasjon i kisken nede. 
Her må settes inn en luke. 

2. Loftsluka bør repareres så fort som mulig. Det 
kan gjøres på dugnad. 

 

 

Hans Jakob 
Espen 
Raggan 
 

Sport Møte med klassekapteinene: 

 

Snipe Mads Truelsen,  

Snipe har tidligere hatt kurs, lært folk å seile. 

I år hatt åpne dager der man kan seil snipe…og fått 
gaster…..mindre ressurskrevende 

NM holdt, greit med deltagelse, slet under Corona, tar 
seg opp….Bergen kjørte Master NM. 20 båter 

Slitt litt med innbydelse til stevner, dokumenter klare i 
tide, kan bli bedre. Må ha bedre markedsføring av 
stevner .  

Ønsker mer bruk av utleiebåter. Går en del 
dugnadstimer på båtene. Trenger en større 
oppgradering og vedlikehold. Ser slitt ut. B 

ruksveien trenger å se litt freshere ut.  Toalett fasiliteter 
og kjøkken trenger oppgradering.  

Noen båter seiler lite…..føler seg litt for oss selv. 
Høstcup, kommer til Sarbu. Seile på samme bane. Seile 
mer sammen med store joller.  

Gunderseilas sammen med storbåt. Fortsette med det 
samme neste år. Feva var over og seilte snipe en gang… 

Noen som kunne drifte en egen studentgruppe, er en 
drøm. Vil gjerne ha faste bøyer som ligger ute, 

Tarjei/Einar 
S 



 

Storbåt Tur og Hav Bjørn Hansen 

Serieseilasen, topp startbåt, stabil deltagelse, 17 båter, 4 
onsdager med Asker og Nesodden, 
Superonsdag….opptil 50 båter 

Mål: Baneseilas 2 onsdager neste sesong med hjelp fra 
flere 

2 Gundersailaser vår og høst…fortsette uendret 

Doublehanded serien – på faste merker, litt ned 
ideltagelse 11 båter på startlinjen…..trenger 
gjennomgang med baner.  

Økonomi netto på 10% som bidrar med. Vinteraktivitet, 
ski yachting, snipene vil være med 

Vinterforedrag, usikkert hvordan man skal få med 
mange, sammarbeid med vindskift? 

Trenger oversikt over maillister og distribusjonskanaler 

J70 bør være oppnåelig sjekk med: 

Magne Klan 

Aarhus, Petter Vara 

Trenerkoordinator Filippa 

Vintertrening, få deltagere, men de faste er der. Noen 
faller av og vi mangler rekuttering. Hun renger tilgang til 
Spondgruppen. 

Trenere til neste år sees på, samt rekruttere til kurs. 
Rekruttere nye trenere samt kurs for trenere 

 

Henrik, brett 

Bra sesong, 20-30 deltagere, opptil 40. Introduksjon til 
FOIL viktig, mye bra utstyr 

NB litt liten 8 stk totalt 

VK 12-14 

Voksne 23 

Emil og Erling og Lasse. Lite trenere, mangler  nå trenere 

Dugnader, plukket østers 

Solgt litt utstyr 

Uformell regatta, Høstcup 

Utstyr, noe er veldig gammelt, mål for innkjøp neste år 
noen rigger på 7 kvm og en større foil 

Legge om treningstilbudet noe. VK2 gruppe, som kan 





Marked 
 

Inget nytt  
Alle 

Etiske 
retningslinjer og 
evt. komitee 
 

Kort titt på hva andre har gjort. Skøyteforbundet har en 
bra side. NIF har mitt varsel 
Vedtak: Marius og andre som vil bidra fortsetter 
arbeidet. Ingen grunn til å finne opp kruttet på nytt, 
Forlag blir lagt frem før jul. 

Marius samt 
andre som vil 
bidra 

Annet Tilskudd 
 
Det er forskjellige økonomiske støtteordninger vi 
kan søke midler fra. 
Det være seg fra kommunen, Lotteri- og 
Stiftelsestilsynet og andre. 
 
Tilskuddsportalen gir en viss oversikt, men er ikke 
fullstendig. 
Vedlagt oversikt over hva som er aktuelt fra 
Tilskuddsportalen 
 
Forslag 
1. det blir nedsatt en liten gruppe 
("Søknadsgruppen") som skal ha overordnet 
oppfølgingsansvar for søknader 
2. Gruppen bør bestå av 
- 1. nestleder økonomi (Erik) 
- 2. nestleder med ansvar for søknader (Hillevi) 
- materiell ansvarlig (Einar) 
- husansvarlig (Hans Jakob) 
- Tarjei som har lang erfaring med søknader på 
vegne av BS 
 
Leder (Marius) kan være med og/eller det blir 
rapportert til ham for godkjenning før innsendelse. 
 
Alle medlemmer av Søknadsgruppen bør registrere 
seg på Tilskuddsportalen (tilskuddsportalen.no) 
 
Gruppen definerer internt ansvarsområder for 
oppfølging og gjennomføring samt etablerer 
årshjul for søknadsfrister. 
 
Marius følger opp med Hillevi angående 
tilskuddsportalen. 
 
Til vedtak 
Søknadsgruppen for økonomistøtte blir etablert 
med følgende medlemmer (til bestemmelse iht. 
innspill ovenfor aller andre innspill) 
 
Medlem til NSF sitt styre: 

 






